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Abstract (en)
The device has two parallel vertical legs (5), mounted on the rear side of the parabolic antenna (1, 1a, 2), and a holder, provided for mounting
on an antenna mast (17), which likewise has two parallel vertical legs (13), the legs (5) of the parabolic antenna being connected to those of the
holder, such that they can swivel about a horizontal axis (7) and can be clamped at a chosen inclination by means of bolts (28) which extend through
elongated holes (15, 16) arranged in the form of arcs about the pivoting axis (7) as a centre of curvature. The pivot support is formed by two pins (9)
on the legs (5) and by two slots (14) running at an angle in the legs (13). During assembly of the antenna, the pins (9) are suspended in the slots
(14). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Vorrichtung hat zwei parallele, rückseitig an der Parabolantenne (1, 1a, 2) befestigte, lotrechten Wangen (5) und eine zur Befestigung an einem
Antennenmast (17) vorgesehenen Halterung welche ebenfalls zwei parallele, lotrechte Wangen (13) hat, wobei die Wangen (5) der Parabolantenne
mit jenen der Halterung um eine waagerechte Achse (7) schwenkbar verbunden und durch Schrauben (28), welche sich durch kreisbogenförmig um
die Schwenkachse (7) als Krümmungsmittelpunkt herum angeordnete Langlöcher (15,16) erstrecken, in wählbarer Neigung festklemmbar sind. Die
Schwenklagerung wird durch zwei Zapfen (9) an den Wangen (5) und durch zwei geneigt verlaufende Schlitze (14) in den Wangen (13) gebildet. Bei
der Montage der Antenne werden die Zapfen (9) in die Schlitze (14) eingehängt.
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